
KODELJEVO
Zadnje dni januarja so de-

legati na svojem zboru raz-
pravljali o spreminjevalnih
predlogih statuta krajevne
skupnosti, ki jih je prejela
komisija potem, ko je bil
predlog statuta dan v javno
razpravo. Poleg usklajevalnih
pripomb glede na občinski
statut ter poleg redakcijskih
sprememb so se delegati
najdlje ustavili ob posebnih
delegacijah za IS. Na Kode-
ljevem je dovolj vsebinske
problematike, ki zahteva po-
globljenega sodelovanja v
občini in mestu, da so se
končno odločili za načelno re-
šitev: za vsako SIS posebno
delegacijo! To so storili toliko
lažje, ker je KS Kodeljevo
kadrovsko dovolj močna,
evidentiranih pa je tudi toliko
krajanov, da tudi s te plati ni
zadržkov.

Tako se bomo Kodeljev-
čani še bolj približali uresni-
čevanju ustave in zakona o
združenem delu, namreč da je
delavec tudi krajan, ki se želi
aktivno vključevati v vse ten-
čine življenja naše naglo se
razvijajoče družbe.

Sedež krajevne skupnosti
je bil doslej v eni sami sobi.
Ob selitvi občinskih zvez RK
in ZPM pa smo dobili dva do-
datna prostora. V enega se
bodo vselile družbenopoli-
tične organizacije Kodeljeve-
ga, v drugega pa ljudska
obramba.

Skupaj s sejno sobo v kleti so-
sednjega posiopja so tako zago-
tovljeni osnovni prostori za delo-
vanje družbenopolitičnih organi-
zacij v KS.

Odbor za ljudsko obrambo je
na svoji zadnji seji razpravljal o
čitn hitrejšem medsebojnem ko-
municiranju s krajani pri more-
bitni nujni mobilizaciji ob na-
ravni ali drugi nesreči ali ob mo-
rebitni vojni. Razčistil je neka-
tere dileme in izoblikoval okvire
svojega delovanja, poziva pa kra-
jane, da se po potrebi vsi ravnajo
po navodilih, ki bi jih tedaj dobili.
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